
 

Raad van Bestuur van de intergemeentelijke vereniging IVAREM – 17 juni 2022 (215) 
 

LIJST MET BEKNOPTE OMSCHRIJVING VAN BESLISSINGEN 
 
Aanwezig:  Jos Hellemans en Marc Franquet (ondervoorzitters); 
 Bavo Anciaux , Ivo Andries, Eddie Bormans, Jeroen De Cuyper, Alex Goethals,  

Sylke Pex, Patrick Princen, Rina Rabau, Mieke Van den Brande en  
Ingeborg Van Hoof (leden); 
Stefaan Deleus, Koen Kerremans en Geert Marrin (leden met raadgevende stem); 
Vincent Volckaert (algemeen directeur en secretaris).     

Met volmacht aanwezig: - 

Verontschuldigd: Koen Anciaux (voorzitter). 
Afwezig: - 

De vergadering wordt geopend om 16.34 uur door Jos Hellemans, ondervoorzitter. 

 

1. Goedkeuring notulen RVB 03-06-2022 (214) 
 
De raad van bestuur keurt de notulen van 3 juni 2022 eenparig goed. 

 

2. Agendapunten ter kennisname 
 

2.1. Opvolging beslissingen 
 

• Na de raad van bestuur van 3 juni werden nog een aantal documenten nagestuurd:  

- de presentatie zoals gegeven tijdens de toelichting over het Lokaal Materialenplan; 

- de sorteeranalyse van huisvuil door OVAM in verschillende gemeenten van IVAREM; 

- het rapport van de VITO-studie over de verschillende scenario’s voor groenregio’s. 

• Aan de milieudiensten werd de informatie gestuurd over de infosessie van OVAM over het nieuw Lokaal 

Materialenplan. Enkele milieuambtenaren uit onze gemeenten hebben die infosessie gevolgd. 

• Op 16-06-2022 werd het standpunt van de raad van bestuur van VVSG over dat Lokaal Materialenplan per  

e-mail doorgestuurd naar de bestuurders. 

• Op de raad van bestuur van 20 mei 2022 werd goedkeuring gegeven aan het bestek voor de vervanging van 

bestaande DIFTAR-installaties op de recyclageparken van IVAREM. Wij hebben OVAM gevraagd om het 

dossier al inhoudelijk goed te keuren in afwachting van de beschikbaarheid van subsidies. OVAM liet weten 

dat ze geen enkele actie ondernemen en dat nieuwe dossiers pas op 1 januari 2023 kunnen ingediend 

worden en dat ze op basis van het FIFO-principe behandeld zullen worden. Als de subsidiepot niet 

opgetrokken wordt, zal dat leiden tot een grote onzekerheid voor wat de te verwachten subsidies betreft. 

 

2.2. Overzicht communicatieacties IVAREM 
 
De raad van bestuur neemt kennis van de communicatieacties van IVAREM.  

 
 



 

3. Agendapunten ter goedkeuring 
 

3.1. Aanduiding afgevaardigde algemene vergaderingen OFP Prolocus (voormalig Provant) 

BESLUIT (unaniem): 

De raad van bestuur duidt Koen Anciaux aan als vertegenwoordiger van IVAREM in de algemene vergadering van 
OFP Prolocus voor de resterende duur van de legislatuur. 

 

3.2. Gunning bestek levering werkkledij 

BESLUIT (unaniem): 
De raad van bestuur gunt de opdracht voor de levering van werkkledij/signalisatiekledij aan de meest 
voordelige inschrijver, nl. Delcaert nv, Mechelsesteenweg 708, 1800 Vilvoorde. 
 

3.3. Evenementenkits Fost Plus – procedure en werkingsbijdragen gemeenten 240-litercontainers 
 voor restafval en PMD 

BESLUIT (unaniem): 
De raad van bestuur gaat akkoord met de voorgestelde werkwijze en verdeling van de evenementencontainers 
alsook met de nieuwe werkingsbijdragen voor de gratis evenementencontainers uit het aanbod van Fost Plus.  

De raad van bestuur toont zo mee het engagement om selectieve inzameling tijdens gemeentelijke evenementen 
verder te faciliteren. 

 

3.4. Goedkeuring bestek leveren portiershuisjes recyclageparken 

BESLUIT (unaniem): 
De raad van bestuur keurt het bestek goed voor:  

- Het leveren en plaatsen van 10 portiershuisjes; 

- Het aanpassen en moderniseren van de elektrische installaties op alle recyclageparken (excl. RP Muizen 

en RP Puurs); 

- Het leveren en plaatsen van een toegangscontrolesysteem op de poorten van alle recyclageparken en de 

buitendeuren van de portiershuisjes. 

 

3.5. Goedkeuring notulen agendapunten 3.1. t/m 3.4. 

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur keurt de notulen van 17 juni 2022 eenparig goed voor wat betreft agendapunten 3.1. tot en 
met 3.4. 

 

4.  Agendapunten ter bespreking/standpuntbepaling 
 
/ 

  



 

5. Varia, mededelingen en rondvraag  
 
Mieke Van den Brande laat weten dat de gemeente Bonheiden vaststelt dat het IVAREM-informatieplatform via 
Teams onvoldoende aangevuld wordt met de nodige informatie. Dat zorgt ervoor dat de milieuambtenaren 
uiteindelijk de info per e-mail moeten opvragen. De vraag is daarom om het platform up-to-date te houden met 
informatie die van belang is voor de gemeenten. 

 
 


